
Stadsforum 

Het Definitief Ontwerp ziet er mooi uit.  

We zijn als raad goed meegenomen in dit proces, net als de andere belanghebbenden in het gebied.   

We zijn als PvdA positief over het idee dat het Stadsforum een levendig plein moet worden voor alle 

Tilburgers en bezoekers van Tilburg.  

We zijn positief over het autoluw maken van het gebied, de verduurzaming, de vergroening, het 

klimaat-adaptief inrichten en het respecteren van de cultuur—historie.  

We zijn verheugd dat het gemeentelijk monument de Beljon Fontein behouden blijft voor het plein. 

We dienden er eerder reeds een motie over in.  

Er zijn ook zorgen over het plein die we delen.  

De zorg van de omgevingscommissie over de schaal van het plein (alleen hoogwaardige natuursteen 

inzetten met warme uitstraling) en de zorg van het planteam of het lukt de verkeersdruk voldoende 

terug te dringen om een leefbaar en veilig plein te laten ontstaan.    

Denk even aan het Pieter Vreedeplein en het Wagnerplein. Met de beste bedoelingen ontwikkeld 

maar het zijn geen aangename pleinen.  

We delen de zorgen van de Markt en van de Linten en vragen ons af of een hotelfunctie in het 

monumentale Kantongerecht wel leidt tot levendigheid.  

Fijn dat de Caroussel op haar plek blijft en door kan gaan met haar sociale functie.  

Precies wat we nodig hebben op het nieuwe stadsplein.  

Bij de financiering van de verschillende deelprojecten zet de PvdA fractie grote vraagtekens.   

Voor de fasen 0 en 1 is de raming 9,2 miljoen, dat is een heel hoog bedrag! Vele miljoenen meer dan 

waar we vanuit gingen, waarvan 2,1 miljoen vanuit de Reserve Herstructurering.  

Als PvdA willen we niet dat geld voor sociale woningbouw en voor de woon- en leefsituatie van de 

doelgroep sociale woningbouw in een stadsplein wordt gestoken.  

Tilburg staat de komende 20 jaar voor een grote woningbouwopgave. Het geld van de Reserve 

Herstructurering zullen we nog hard nodig hebben.  

En hoeveel geld gaat er naar schatting nodig zijn voor de fasen 2, 3 en 4 (Schouwburgring, Paleisring 

en Schouwburgpromenade) Het gaat om tientallen miljoenen hoorde we tijdens de informatie 

bijeenkomst?   

Hoeveel geld is er de komende jaren nodig voor ontmoetingsplekken in de wijken en dorpen? We 

kunnen ons geld maar een keer uitgeven. Om tot afgewogen keuzes te komen binnen de 

begrotingscycli hebben we als PvdA behoefte aan een totaalplaatje qua investeringen in de openbare 

ruimte.  

We kunnen nu, nog geen jaar voor de verkiezingen, moeilijk een claim leggen op ons geld van 

tientallen miljoenen alleen voor het Stadsforum in het centrum van Tilburg, terwijl de wijken en de 

dorpen ook wensen hebben voor hun ontmoetingsplekken.  

Als PvdA hebben we hier grote moeite mee.  


